
Vragenhalfuurtje       2011/002 
 
Onderwerp: Sporthal de Belleman. 
 
Raadsvergadering:  27 januari 2011 
  
Gesteld door: Valkenswaard Lokaal Peter van Steensel 
Portefeuillehouder: Marcel Bax 
Teammanager: Sylvia Rutten 
Deadline: 27 januari 2011 
 
Vraag: 
 
Tijdens de begrotingsbehandeling is de motie van Valkenswaard Lokaal aangenomen waarin het 
college verzocht wordt te inventariseren wat de meest noodzakelijke aanpassingen op korte termijn 
aan sporthal de Belleman moeten zijn, daarbij uitsluitend rekening houdend met het gebruik en geen 
externe verfraaiingen toe te passen. 
 

1. Is er nadat de motie aangenomen werd al een onderzoek ingesteld naar de gewenste c.q. 
noodzakelijk voorzieningen voor de Belleman? 

2. Zo ja wat is het resultaat van dit onderzoek en is hier een planning uit voort gekomen? 
3. Zo nee, wanneer wordt dit onderzoek dan wel gedaan?  
4. Waaruit zal dit onderzoek bestaan en wat is de planning in tijd gezien? 

 
 
Antwoord: 
 
 
 
 
 
 


